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R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                GRAD RIJEKA 
                 Gradsko vijeće  
    Odbor za kulturu 

Z A P I S N I K 
sa 17. sjednice Odbora za kulturu 

 održane 22.05.2023. godine 
 
Sjednici prisustvuju:           Maša Magzan, predsjednica Odbora          
    Mihail-Petar Lukić, potpredsjednik Odbora 
                                              Renato Stanković, član Odbora (stigao naknadno u 14,45 sati)  
                                               
Opravdano odsutna: Antonija Marković, članica Odbora 
                                               Carmen Aji, članica Odbora  
                      
Ostali prisutni: - Dženet Brkarić, ravnateljica Direkcije za proračun, Upravni odjel za financije                     
                - Vlasta Linić, privremena pročelnica Upravnog odjela za    
                             odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade                 
                           - Helena Semion-Tatić, ravnateljica Direkcije programa, Upravni odjel za    
                             odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade                                                        
                          -  Plamena Šarlija, savjetnica za muzejsku djelatnost i vizualne umjetnosti, 
                             Upravni odjel za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade   
                           - Valentina Gnjato,savjetnica za plan razvoja, Upravni odjel za komunalni i  
                              promet 
                        - Anna Dumičić, savjetnica za pravne poslove, Upravni odjel za odgoj i  
                            obrazovanje, kulturu, sport i mlade                                                        
                          - predstavnici medija (La Voce del Popolo) 
 
Početak: 14,30 sati 
 
Konstatira se da su prilikom glasanja bila prisutna najmanje 3 (tri) od ukupno 5 (pet)  članova 
Odbora te je utvrđeno da postoji kvorum za odlučivanje.  
 
Na zapisnik s 16. sjednice Odbora za kulturu od 03.05.2023. godine nije bilo prigovora te se  
zapisnik jednoglasno usvaja.  
 
Odbor jednoglasno utvrđuje sljedeći 

DNEVNI RED 
 

I. Razmatranje materijala za 20. sjednicu Gradskog vijeća Grada Rijeke sazvanu za 25. 
svibnja  2023. godine pod točkama: 
1.   Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i     

  projekcija za 2024. i 2025. godinu 
2.   Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za  

  2023. godinu 
5.   Prijedlog izmjena i dopune Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za  

  2023. godinu  
6.   Prijedlog odluke o raspodjeli financijskog rezultata Grada Rijeke za 2022. 

godinu 
10.  Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o zakupu dijelova plutajućeg objekta – 

Broda Galeb 
 

II.    Razno  
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I.  
 
1. Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i    
projekcija za 2024. i 2025. godinu 
 
Uvodno izlaganje imala je Dženet Brkarić. 
 
U raspravi je sudjelovala Maša Magzan koja je naglasila ovaj Prijedlog da nije razvojan, ne 
razmišlja se o prihodima, zabrinjava smanjenje programskih aktivnosti za nacionalne manjine 
i mjesne odbore posebice jer je na zadnjim izborima za mjesne odbore došlo do podizanja 
građanske svijesti i pojave novih kandidata, smanjuju se sredstva za komunalnu i prometnu 
signalizaciju što je problematično, a rastu troškovi za informiranje građanstva i medije, nažalost 
ne i za garaže, svi projekti kasne i u njih se troše dodatna sredstva.  
Postavila je pitanje dodatnih troškova za reviziju projekta Urbane aglomeracije, te dodatnih 
troškovi za održavanje pomorskog dobra.  
Nema strategije kulture, niti ostavštine EPK što ponavlja iz sjednice u sjednicu, te osobno neće 
podržati ovaj Prijedlog. 
 
Prilikom glasovanja o prihvaćanju članovi Odbora glasali su s 2 glasa PROTIV i 1 glasom ZA, 
te Zaključak NIJE izglasan odnosno Odbor NIJE prihvatio Prijedlog drugih Izmjena i 
dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i    projekcija za 2024. i 2025. godinu. 
 
 
 
2. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za  2023. 
godinu 
 
Uvodno izlaganje imala je Dženet Brkarić. 
 
Prilikom glasovanja o prihvaćanju članovi Odbora glasali su s 2 glasa PROTIV i 1 glasom ZA, 
te Zaključak NIJE izglasan odnosno Odbor NIJE prihvatio Prijedlog odluke o izmjenama 
Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za  2023. godinu. 
 
 
 
5. Prijedlog izmjena i dopune Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023. 
godinu  
 
Uvodno izlaganje imala je Vlasta Linić koja je naglasila povećanje od 14 055 eura za obnovu 
grobnih mjesta na grobljima Kozala i Trsat koja su zaštićeni kao kulturno-povijesne cjeline, te 
otvaranje novog projekta energetske obnove zgrade HNK Ivana pl. Zajca radi izrade projektne 
dokumentacije i javljanja na natječaj u tu svrhu, može se dobiti cca 30 mil. eura. 
 
U raspravi su sudjelovali: Maša Magzan i Renato Stanković.  
 
Renato Stanković postavlja pitanje da li se monitoring Kosog tornja odnosi na statitu objekta 
na koji je dobio potvrdan odgovor, prati se konstrukcija godinama koju je potrebno pratiti radi 
nagiba. Zanima ga i obnova fasade Lučke uprave odnosno do kada će točno trajati 
sufinanciranje te zgrade, Vlasta Linić je naglasila da je to zadnji obrok i da je izvorno bilo 
planirano u Planu. 
 
Prilikom glasovanja o prihvaćanju članovi Odbora glasali su s 2 glasa PROTIV i 1 glasom ZA, 
te Zaključak NIJE izglasan odnosno Odbor NIJE prihvatio Prijedlog izmjena i dopune Plana 
raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023. godinu. 
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6. Prijedlog odluke o raspodjeli financijskog rezultata Grada Rijeke za 2022. godinu 
 
Uvodno izlaganje imala je Dženet Brkarić koja je naglasila da se radi o financijskom izvještaju 
Grada i za knjigovodstvo bitan dokument. Bitno je da se dio neutrošenih prihoda rasporedi 
namjenski u slijedećoj godini. 
 
U raspravi su sudjelovali: Maša Magzan i Renato Stanković.  
 
Prilikom glasovanja o prihvaćanju članovi Odbora glasali su s 2 glasa PROTIV i 1 glasom ZA, 
te Zaključak NIJE izglasan odnosno Odbor NIJE prihvatio Prijedlog odluke o raspodjeli 
financijskog rezultata Grada Rijeke za 2022. godinu. 
 
 
 
10. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o zakupu dijelova plutajućeg objekta – Broda 
Galeb 
 
Uvodno izlaganje imala je Vlasta Linić koja je naglasila da se povećava početna cijena u 
natječaju za zakup dijela gdje će se obavljati komercijalna djelatnost na brodu Galeb na način 
da se povećava s 3 na 11 eura iz razloga što se lokacija broda promijenila i trenutno je 
određena puno bolja lokacija broda u blizini lučkih dizalica, a koja je definirana Studijom 
prilikom prijave na natječaj. Druga izmjena je da se koncesijsko odobrenje pretvara u koncesiju 
sukladno mišljenju Lučke uprave jer zakupac od Lučke uprave mora dobiti odobrenje za 
obavljanje djelatnosti. Naglašeno je da će se koncesija dati na 30 godina na način da budući 
zakupac neće biti u obvezi plaćati zakupninu prvih 5 godina, ali će imati obvezu uložiti sredstva 
u brod koji će se dati u zakup u visokom roh-bau stanju. 
 
U raspravi su sudjelovali: Maša Magzan i Renato Stanković. 
 
Mašu Magzan zanimalo je da li postoji iskazivanje interesa na što je Vlasta Linić iskazala 
uvjerenje da će trenutno snimanje filma na brodu Galeb zasigurno povećati interes za brod 
Galeb, te će taj interes samo rasti s obzirom na stanje broda u koji su uložena značajna 
sredstva.  Zanimalo je koju slobodu će zakupac imati vezano uz ulaganje u brod te je 
odgovoreno da se svi radovi moraju odvijati uz nadzor i odobrenje Konzervatorskog odjela u 
Rijeci. 
 
Renato Stanković postavio je pitanje točne lokacije dizalica na koje je dobio odgovor da će 
lokacija broda Galeb biti prije lučkih dizalica. Zanimalo ga je zašto je izvorno zatraženo da će 
koncesija trajati 30 godina i kako je to određeno, Vlasta Linić naglasila je da je to utvrđeno 
Studijom, a da je trebalo odrediti duži rok s obzirom na visinu ulaganja u brod koju će budući 
koncesionar imati.  Naglašeno je da će nakon usvajanja Odluke i njezinog stupanja na snagu 
u samu javnu objavu natječaja išlo bi se vrlo brzo. 
 
Prilikom glasovanja o prihvaćanju članovi Odbora glasali su s 2 glasa PROTIV i 1 glasom ZA, 
te Zaključak NIJE izglasan odnosno Odbor NIJE prihvatio Prijedlog odluke o o izmjenama 
Odluke o zakupu dijelova plutajućeg objekta – Broda Galeb. 
 

 

II. Razno 

Članovi Odbora raspravili su problematiku nedolaska jedne od članice Odbora koja je bila 
prisutna na 8 od 16 sjednica Odbora te su članovi Odbora raspravili kako bi ubuduće trebali 
postupiti upravo radi situacije što je ova sjednica održana s kvorumom, ali je istu bilo vrlo teško 
organizirati. Jednoglasno su se složili da bi trebalo neslužbeno razgovarati s vodstvom lokalne 
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podružnice stranke iz koje članica dolazi da razmotri eventualno razrješenje i imenovanju 
novog člana/ice Odbora. 

                                                       
Sjednica se zaključuje u 15,15 sati. 
 
 
Tajnica Odbora       Predsjednica Odbora   
 
Anna Dumičić, v.r.                                                              doc.dr.sc. Maša Magzan, v.r. 
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